
 

 

 

 

Verslag vergadering Oudercomité  

dinsdag 3 september 2024 
 

 
Aanwezig: Tom Vuylsteke, Bart Dumez, Wouter Declercq, Annelies Kerckhof, Katrien De Meulenaere, Maarten 
Vandermeersch,  Matthias Pottie, Hilde Bogaert, Philippe Delodder, Katrien Verbouw, Susi Wiesinger, Frouke Goes, 
Laura Van Roye, juf Brigitte, juf Hannelore, juf Damienne 
 
Afwezig: juf Elke, juf Anja, juf Lien, juf Veerle, juf Ann, Christophe Snauwaert, An De Meulenaere, Gwenny Devos, Bart 
Cappan, juf Evelien, juf Tamara, Ward Haeck, Birgit Dewaele, juf Joyce, juf Herlinde, meester Anton 
 
Verontschuldigd: Miguel De Meulenaere, Annelies Depoorter, Bianca Vereecke, Julie Bolle, Jindra Dezutter, Niels Van 
Houcke, Steven Debels, Koen Ameel, Glenn Janssens, Annita Tilleman 

 

1. Welkom voorzitter  
Bart haalt aan dat er in de nieuwsbrief informatie stond rond parkeren rond de school en vraagt hier met z’n 

allen aandacht voor, zodat we een veilig schooljaar kunnen hebben, zonder jammerlijke ongevallen.  

 

2. Goedkeuring vorig verslag 
Het verslag is goedgekeurd. 

 

3. Welkom directeur 
De school is goed terug opgestart. Dank je wel voor het mooie zandbakproject, het OC heeft mooi werk 

geleverd. Er zijn 4 dagen gewerkt.  

De voorzitter bevestigt dat het even spannend was met een leiding die geraakt is.  

 

4. Verwelkoming nieuwe leden 
• Welkom aan Laura, mama van Marthe van de groene klas en Maurice die binnenkort start in de oranje klas. 

Laura werkt als hoofd van de keuken in het Zeepreventorium. Ik kook graag en reis graag.  

• Annita en Dieter zijn ook nieuwe leden.  

• Frouke was er de vorige vergadering al bij. 

• Bart overloopt even de leden. De aanwezige leden stellen zichzelf kort voor.  

 

5. Zomerbar & fin de saison 
Zomerbar: 

Het was goed weer. 

Volgende keer moet er een draaiboek gemaakt worden van wie wanneer helpt achter de bar, met klaar zetten 

en opruimen. 

Opbrengst zoals gebudgetteerd. 

Fin de Saison: 

Het was bij Hilde en Miguel thuis. Vroeger was dit op restaurant, maar dit is erg statisch en sinds 3 jaar is het bij 

iemand thuis, waardoor het dynamischer is. In 2025 zou het 21 juni zijn. Als er iemand is die het ziet zitten om 

het te organiseren, mag je het laten weten.  

 

6. Koffiestop 
• Op maandag 2 september 2024 was de eerste schooldag. Alles verliep goed. 

• Dit schooljaar valt 30 juni op een maandag. Of dit een vakantiedag wordt, moet nog beslist worden. 

• De koffiestop was gemoedelijk en leek in de smaak te vallen. 

 

7. Krantje 
Oproep om de sponsors aan te spreken en zo snel mogelijk binnen te brengen. 

Tegen 13/9 is er een goed voor druk nodig, dus alle sponsors moeten zeker op 9 september binnen zijn. Wat je 

hebt, mag al vroeger binnen gebracht worden.  

 



8. Koekjesverkoop 
Er is opnieuw contact opgenomen met de vertegenwoordiger van de Vershoek die instaat voor de verdeling van 

de Crumble-koekjes. Bestellingen moeten doorgegeven worden tegen 14 oktober en levering is voorzien op 21 

oktober, vlak voor de herfstvakantie. Qua koekjesassortiment zijn het dezelfde koekjes en er wordt 7,5 euro per 

doos gevraagd. Er is een onlineformulier om te bestellen en het kan ook op papier. Betaling gebeurt via 

overschrijving of cash. 

Thuislevering zal mogelijk zijn vanaf 10 dozen.  

 

9. Zandbak en werken 
Er zijn een hele pak paaltjes vernieuwd die verrot waren. De zijwand is opgemetst, want er kwamen stenen los. 

Tussen de paaltjes zal er klimop groeien. Er komt een strandcabine in de opening waarin er speelgoed kan 

opgeborgen worden.  

Achteraan is er een klimparcours met stammen gemaakt en er moet ook nog een touw toegevoegd worden. Er 

komt eventueel een extra schaduwdoek. 

 

In de zomer zijn er heel wat werken uitgevoerd: 

- Sanitair is hersteld. 

- Dak aan 5 en 6 wordt ook aangepakt, omdat er daar ook veel waterinsijpeling is. 

- Verder wordt er ook een afsluiting gemaakt met het klooster, dus de ramen van de leraarskamer worden 

jammer genoeg dicht gemaakt en de gang tussenin ook. 

- Dudzele is blijkbaar een beschermd dorpsgezicht, maar in stad Brugge weet men niet goed wat dit juist 

betekent. Indien dit duidelijk wordt, zal SKOBO de gevel daaraan aanpassen en dan kan het klooster 

verkocht worden.  

- SKOBO neemt preventie en veiligheid zeer ernstig en er is een rondgang gedaan naar alle vestigingen om 

de veiligheid te controleren. De branddetectie was goed en er waren 5 sirenes aanwezig en er zijn er nog 7 

bij gekomen.  

 

10. Logo 
Bij de vorige fusie is er een keuze gemaakt om naar een nieuw logo te gaan in toeleiding naar het middelbaar 

met het leeuwtje. Voor SKOBO heeft elke school een eigenheid, een eigen merk, een eigen pedagogisch 

project en eigen financiële onafhankelijkheid. Het logo van het verleden is opnieuw naar voren gekomen en er is 

terug gegrepen naar het oude logo dat wat gemoderniseerd is.  

 

Het OC begrijpt de beslissing van het schoolbestuur, maar het is wel jammer omdat we met het OC net vorig 

jaar nieuwe polo’s en pulls aangekocht hebben. Het zal voor jaren ver nog gebruikt worden. Er wordt gevraagd 

om het nieuwe logo door te sturen in png. Er is nog geen huisstijl. 

 

11. Varia 
Kleuter: gestart met 58 lln 
Rode klas: juf Ann en normaal bijstand door juf Anja, (maar is even out wegens een operatie) 
Virginie Cloetens vervangt juf Anja en doet middagtoezicht en staat ook in voor de kinderverzorging in de 
rode klas. 
Groene klas: juf Brigitte 
Blauwe klas: juf Joyce 
In het kleuter ook nog juf Laurien en juf Cheyenne. Juf Laurien komt van Noordveld. 
Eerste lj: juf Elke 
Tweede lj: juf Hannelore en juf Cheyenne 
Derde lj: juf Lien 
Vierde lj: juf Tamara en op woensdag juf Svea 
Vijfde lj: juf Veerle 
Zesde lj: juf Damienne en juf Svea 
 
In principe heeft iedereen de nieuwsbrief ontvangen en er staat een link in om de goedkeuring te geven voor 
het schoolreglement. Er wordt gevraagd om die goedkeuring te geven.  
Het feit dat de maaltijden om de 14 dagen doorgegeven kunnen worden en/of meteen voor een gans jaar, is 
een meerwaarde.  
Susi geeft aan dat er een collega is die in het oudercomité zit in een andere school in het Brugse waar er 
praktische ouderinfo-avonden worden georganiseerd. Bijvoorbeeld: info door een diëtist over de gezonde 
brooddoos of een dokter die EHBO kan aanbieden.  
 



De werkboeken verminderen niet, maar de kwaliteit van de werkboeken is misschien niet altijd top. Vroeger 
waren er nog schriften, maar die verdwijnen. De kinderen leren precies minder structureren. Nu zijn het 
allemaal invulboeken. De uitgeverijen zijn continu bezig met vernieuwen.  


